

Welcome to Pagoda Resort & Spa!

We are delighted to have you stay with us. Please find some essential information to make your stay as comfortable and enjoyable as possible.



Check-out Time: **21:30** | Pick up from the hotel to the airport: **21:40**

Pick up from the airport to the hotel: **23:10** | Check-in Time: **23:30**

Dining

Please enjoy your dining at Waterwall Restaurant & Bar!

A buffet breakfast plus one (1) meal (either lunch or dinner) is included each day during your stay. Any additional meals will be at the crew member's expense.

- Breakfast: 06:30 – 10:00
- Lunch: 12:00 – 14:00
- Dinner: 18:00 – 22:00

Exclusive for CSA Crew Members:

Enjoy a 20% discount on all food & beverage at Waterwall Restaurant & Bar

*Exclude Room Service, Discounted Menu or when ordering a meal upgrade; not in conjunction with any other offers or promotion.

Inclusions

- Complimentary in room (2x bottled water, 2x soft drinks, chocolate & biscuit)
- Complimentary arrival fruit
- Complimentary access to fitness center, swimming pool and sauna

Internet

Enjoy high speed WiFi by connecting to "**PagodaGoodRooms**"

WiFi Password: **PagodaVIP10**

Laundry

Laundry service is available Monday – Friday. Each crew member (with layover exceeding 24 hours) is entitled to one uniform cleaning service throughout the layover period, which includes one uniform shirt or one uniform pair of pants/skirt. Such cost will be covered by China Southern Airlines. Items must be handed over to the hotel front desk before 9 a.m. for same-day return.

Lobby Shop

Amenities such as toothbrushes and slippers are available for purchase at our Lobby Shop. For assistance, contact Reception.

Spa Bath

Each room is equipped with a relaxing spa bath.

Please avoid overfilling the tub.

Anti-Slip Bathmats are provided in the bathroom for your bathroom safety.

我们非常高兴能为您提供服务。以下是一些重要信息，以便让您的入住更加舒适和愉快。



退房时间: **21:30** | 酒店至机场接送时间: **21:40**

机场至酒店接送时间: **23:10** | 入住时间: **23:30**

餐饮

请在 Waterwall 餐厅及酒吧享受美味餐饮!

在您入住期间，每天包含自助早餐和一顿正餐（午餐或晚餐），额外的餐食费用需由您个人承担。

- 早餐: 6:30 – 10:00
- 午餐: 12:00 – 14:00
- 晚餐: 18:00 – 22:00

CSA 机组成员专属优惠:

在 Waterwall 餐厅及酒吧，您可享受所有餐饮 20% 的折扣优惠!

*不适用于客房服务、折扣菜单或加餐升级；亦不可与其他优惠或促销同时使用。

- 免费迷你吧（包含 2 瓶矿泉水、2 瓶软饮料、巧克力和饼干）
- 免费迎宾水果
- 免费使用健身中心、游泳池和桑拿房

免费配套

无线网络

连接到“PagodaGoodRooms”享受高速无线网络。

无线网络密码: **PagodaVIP10**

洗衣服务

洗衣服务提供时间为周一至周五。

每位机组成员（停留时间超过 24 小时）在停留期间可享受一次制服清洗服务，包括一件制服衬衫或一条制服裤子/裙子。此费用由中国南方航空公司承担。需在上午 9 点前交予酒店前台送洗，以确保当日归还。

大堂商店

牙刷、拖鞋等用品可在大堂商店购买。如需帮助，请联系前台。

Spa 浴缸

每间客房均配有舒适的 spa 浴缸。

请避免将浴缸注水过满。

浴室内提供防滑浴垫，以确保您的使用安全。

酒店周边设施介绍



公交车路线图

31 号线 (酒店 往 中央火车站) 时间表
<https://www.transperth.wa.gov.au/Timetables/Details/Bus/31>



30 号线 (中央火车站 往 酒店) 时间表
<https://www.transperth.wa.gov.au/Timetables/Details/Bus/30>

